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Zápisnica zo šiesteho riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce 
Kunerad 

Dátum a čas konania:      23.5.2019 

Miesto konania:               zasadačka obecného úradu 

Rokovanie vedie:             starostka obce, Mgr. Monika Kavecká, MHA,MPH 

Počet všetkých poslancov obecného zastupiteľstva: 7 

Počet prítomných poslancov: 6 Ing.L. Remenec, A.Dolníková, M.Horník, P. Mičuch, P.      
Škorvánek, M.Kudela 

Navrhovaný program: 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Voľba zapisovateľa a overovateľa 

3. Schválenie programu 

4. Kontrola uznesení 

5. Schválenie leasingu na motorové vozidlo 

6. Rôzne 

7 Interpelácia starostky obce 

8. Diskusia 

9. Záver 

 

 

K bodu č. 1 

P. starostka privítala prítomných o 18:00 hod. 

 

K bodu č. 2 

Zapisovateľ: Miroslava Urbanová 

Komisia na overenie zápisnice: Ing. Ladislav Remenec , P. Škorvánek 

OZ schvaľuje: 

• Schválené - 6 hlasov: P.Škorvánek, M.Horník, Ing.L.Remenec, M.Kudela, 
A.Dolníková,  P.Mičuch 

• Zdržal sa - 0hlasov 
• Proti - 0 hlasov 
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K bodu č. 3. 

Schválenie programu 

P.starostka informovala o programe rokovania. Obecné zastupiteľstvo schvaľuje program. 

 

OZ schvaľuje: 

 

• Schválené - 6 hlasov: P.Škorvánek, M.Horník, Ing.L.Remenec, M.Kudela, 
A.Dolníková,  P.Mičuch 

• Zdržal sa - 0hlasov 
• Proti - 0 hlasov 

 

 

K bodu č. 4 

Kontrola uznesení 

OZ konštatuje, že uznesenia boli splnené, okrem uz. č. 33/20/2017 (pamät.), 34/37/2017 
(znalec. posudok MŠ), 39/96/2017 (cesta záhumnie - nevyjadrili sa všetci účastníci), splnenie 
trvá. 
 
 
OZ schvaľuje: 
 

 

• Schválené - 6 hlasov: P.Škorvánek, M.Horník, Ing.L.Remenec, M.Kudela, 
A.Dolníková,  P.Mičuch 

• Zdržal sa - 0hlasov 
• Proti - 0 hlasov 
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K bodu č. 5 

 

1. Schválenie leasingu na motorové vozidlo Peugeot Rifter a dĺžka financovania leasingu 

 

Pani starostka informovala obecné zastupiteľstvo o cenových ponukách nového motorového 
vozidla, na základe schválenia kúpy nového vozidla. Počas diskusie sa poslanci dohodli, že sa 
bude schvaľovať motorové vozidlo s dieslovým motorom, Peugeot Rifter, 1,5 BlueHDi 100k 
BVM. Celková cena auta s DPH je 17 650,00 €. Poslanci sa rozhodli na základe predloženej 
cenovej ponuky, že sa zaplatí 20% akontácia, splátky budú na 36 mesiacov. V leasingu bude 
zahrnuté havarijne poistenie, PZP a tiež poistenie GAP. 

 

Návrh uznesenia: 

Finančný leasing na nové auto Peugeot Rifter s 20% akontáciou a dĺžkou financovania na 36 
mesiacov. 
 

 

OZ schvaľuje: 
 
 

• Schválené - 4 hlasy: M.Horník, Ing.L.Remenec, A.Dolníková,  P.Mičuch 
• Zdržal sa - 0hlasov 
• Proti - 2 hlasy: P. Škorvánek, M. Kudela  
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2. VII. Zmena rozpočtu - starosta 

Pani J. Vandlíková predložila VII. zmenu rozpočtu. Obecné zastupiteľstvo túto zmenu 
schválilo. 

 

Návrh na uznesenie: 

VII. zmena rozpočtu /obce Kunerad na r. 2019 / takto: 

1. Bežné príjmy sa zvyšujú zo sumy 715 355,22 € na sumu 715 428,74 €, zvýšenie  

    o sumu   73,52€ 

2. Bežné výdavky sa zvyšujú zo sumy 652 348,03 € na sumu 655 446,84 €, zvýšenie  

    o sumu 3 098,81 € 

3. Kapitálové príjmy sa nemenia rozpočtované nemáme žiadne kapitálové príjmy. 

4. Kapitálové výdavky sa nemenia zo sumy 35 450,00 € 

5. Finančné operácie - príjmové sa nemenia zo sumy 15 307,61 € 

6. Finančné operácie - výdavkové sa zvyšujú zo sumy 31 850,36 € na sumu 33 850,36 €, 
zvýšenie o sumu 2 000,00 €. 

 

 
OZ schvaľuje: 
 

• Schválené - 6 hlasov: P.Škorvánek, M.Horník, Ing.L.Remenec, M.Kudela, 
A.Dolníková,  P.Mičuch 

• Zdržal sa - 0hlasov 
• Proti - 0 hlasov 
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K bodu č. 6 

Rôzne 

1. Výzva na rekonštrukciu hasičskej zbrojnice 

Pani starostka informovala prítomných o výzve na rekonštrukciu hasičskej zbrojnice, ktorá je 
otvorená do 21.6.2019. Výška možnej dotácie je max. 30.000 eur. Je potrebné zistiť čo všetko 
by bolo potrebné zrekonštruovať. Pán poslanec M. Kudela informoval, že určite bude 
potrebné zrekonštruovať kúrenie, vodu , plyn, odpady, podlahy a iné. 

Je potrebné urobiť projektovú dokumentáciu. Pán poslanec M. Kudela osloví projektanta, 
ktorý zrealizuje obhliadku hasičskej zbrojnice, následne môže odporučiť čo sa bude 
realizovať a prerábať. Je potrebná aj cenová ponuka práce za projektovú dokumentáciu jej 
vypracovanie, rozpočet a žiadosť. 

OZ súhlasí zapojiť do výzvy na rekonštrukciu hasičskej zbrojnice. 

 

Návrh na uznesenie: 

Spolufinancovanie vo výške najmenej 5 % z celkových výdavkov z vlastných prostriedkov na 
rekonštrukciu a modernizáciu budovy HZ Kunerad. 

OZ schvaľuje: 
 

• Schválené - 6 hlasov: P.Škorvánek, M.Horník, Ing.L.Remenec, M.Kudela, 
A.Dolníková,  P.Mičuch 

• Zdržal sa - 0hlasov 
• Proti - 0 hlasov 

 

Návrh na uznesenie: 

Rekonštrukciu a modernizáciu budovy HZ Kunerad. 

OZ schvaľuje: 
 

• Schválené - 6 hlasov: P.Škorvánek, M.Horník, Ing.L.Remenec, M.Kudela, 
A.Dolníková,  P.Mičuch 

• Zdržal sa - 0hlasov 
• Proti - 0 hlasov 
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Návrh na uznesenie: 

Vypracovanie projektovej dokumentácie na rekonštrukciu a modernizáciu budovy HZ 
Kunerad. 

OZ schvaľuje: 
 

• Schválené - 6 hlasov: P.Škorvánek, M.Horník, Ing.L.Remenec, M.Kudela, 
A.Dolníková,  P.Mičuch 

• Zdržal sa - 0hlasov 
• Proti - 0 hlasov 

 

Návrh na uznesenie: 

Zapojenie sa do Výzvy číslo V.P HaZZ 2019 na rekonštrukciu a modernizáciu budovy HZ 
Kunerad. 

OZ schvaľuje: 
 

• Schválené - 6 hlasov: P.Škorvánek, M.Horník, Ing.L.Remenec, M.Kudela, 
A.Dolníková,  P.Mičuch 

• Zdržal sa - 0hlasov 
• Proti - 0 hlasov 

 

 

 

2. Kúpa stoličiek do kultúrneho domu 

Pani starostka informovala obecné zastupiteľstvo o možnosti kúpy nových stoličiek do 
kultúrneho domu. Jedna stolička by stála zhruba 20 eur až 24 eur. Je možné si zvoliť profil aj 
vzhľad stoličky. Do kultúrneho domu je potrebné zhruba 150 ks stoličiek. Ku stoličkám by 
bolo potrebné zakúpiť aj rovnaký typ stolov. Poslanci navrhli pani starostke priniesť cenové 
ponuky. Zatiaľ je táto ponuka len informatívna. 

 

 

 

 

 

 



 

7 

 

3. Kúpa stĺpikov na ochrannú sieť za futbalovú bránku 

Pán poslanec M. Horník zisťoval cenové ponuky na stĺpiky na ochrannú sieť za futbalové 
brány. Najlepšia ponuka bola 106 eur bez DPH. Po prerokovaní sa poslanci dohodli na kúpe 
12 stĺpov na ochrannú sieť za brány na futbalovom ihrisku. 

Návrh na uznesenie : 

Kúpa 12 stĺpov v celkovej dĺžke 7 metrov na ochrannú sieť za futbalové brány. 

 

OZ schvaľuje: 
 

• Schválené - 6 hlasov: P.Škorvánek, M.Horník, Ing.L.Remenec, M.Kudela, 
A.Dolníková,  P.Mičuch 

• Zdržal sa - 0hlasov 
• Proti - 0 hlasov 

 

 

K bodu č. 7 

Interpelácia starostky obce 

Interpelovalo sa pri jednotlivých bodoch programu. 

 

K bodu č. 8 

Diskusia 

Diskusia prebehla podľa jednotlivých bodoch programu 

 

K bodu č. 9 

Záver 

P. starostka poďakovala prítomným a ukončila zasadnutie 19:15 hod. 

 

 

 

 

Zapisovateľ: Miroslava Urbanová                                                                     Mgr. Monika Kavecká,MHA, MPH                      

Overovatelia zápisnice: Ing. L. Remenec                                                                             starostka obce 

                                        P. Škorvánek                                                                                                  


